
Michal Karkut
Rada Mieiska w Kolbuszowej

Kolbuszowa, dnia 5 marca 2020 r.
INTERPELACJA

Pan Jan Zuba
Burmistrz Kolbuszowej

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam sig wnioskiem o zwiqkszenie ilo6ci koszy na Smieci zlokalizowanych w rejonie

ulic Rzeszowskiej, Towarowej i Handlowej.

Znajdujqce siq w tym rejonie punkty gastronomiczne powodujq, Ze spora czqS6 os6b

zapomina o obowiqzku wrzucenia Smieci do kosza i wyrzuca je gdzie popadnie. Niestety

os6b, ktore za6miecajq nasze miasto jest bardzo duZo i ciqzko bgdzie wszystkich

przekonaC do poprawnego zachowania. Rzeczq, ktorq moZemy jednak zrobid aby

poprawi6 ten stan jest wtaSnie monta2 dodatkowych koszy, a moZe to skloni Smiecqcych

do korzystania z nich, i nie wyrzucania odpadow pod plot i do row6w.

Bardzo prosze r6wnie2 o uwzglqdnienie drogi za rzekq w Kolbuszowej G6rnej, gdyz tam

rownie2 brakuje koszy, oruz przyglqdniqcie siq innym czqsciom miasta.
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